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∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ 17ης/2015 

Πέµπτη 29 Οκτωβρίου 2015,  8:00 µ.µ. 

∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 

1. Οικονοµάκου Μαρία 10. Γεωργακίλας Κων/νος 18. Κανγτζιλιέρη Χριστίνα -Ελευθερία 26. Μιχαλόπουλος Σωτήριος 34. Νιάρχος Αναστάσιος ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

2. Αδαµόπουλος Ιωάννης 11. Γιαννόπουλος Παναγιώτης 19. Καραγιάννης Ανδρέας 27. Μπάκας Ιωάννης 35. Ντίντα Παναγιώτα 1. Φοίφα Τασία (ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 

3. Αλούπης Παναγιώτης 12. Γυφτέας Ηλίας 20. Καρατζέας Παναγιώτης 28. Μπασακίδης Νικόλαος 36. Οικονοµάκος ∆ηµήτριος  

4. Αντωνόπουλος Μιχαήλ 13. ∆ηµητρούλιας Γεώργιος 21. Καρβέλης Γεώργιος 
29. Μπελογιάννη - 

Θεοδωρακοπούλου Αναστασία 
37. Πολίτης ∆ηµήτριος ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

5. Βασιλόπουλος Αθανάσιος 14. ∆ηµόπουλος ∆ηµήτριος 22. Κουτίβας Ηλίας 30. Μπεχράκης Σταµάτης 38. Σταµατόπουλος Ευστάθιος 1.  Λιακέας Στυλιανός (Μ. ΜΑΝΤΙΝΕΙΑΣ) 

6. Βγενής Χαράλαµπος 15. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 23. Λιάππα Χρυσή 31. Μπουζιάνης Παύλος 39. Φάβας Γεώργιος 2. Μιχαλόπουλος Κων/νος (ΘΟΥΡΙΑΣ) 

7. Βεργινάδη Μαρία 16. Θεοφιλόπουλος Ιωάννης 24. Μάκαρης Εµµανουήλ-Λεονάρδος 32. Μπούχαλης ∆ηµήτριος 40. Φαββατάς ∆ηµήτριος 3. Νίκας Νικόλαος (ΠΛΑΤΕΟΣ) 

8. Βεργόπουλος ∆ηµήτριος 17. Καµβυσίδης Ιωάννης 25. Μαρινάκης Σαράντος 33. Μπρεδήµας Θεόδωρος 41. Χριστόπουλος Ιωάννης  

9. Βουτσής Γεώργιος     

 

 ΑΡ. ΑΠΟΦ.ΑΡ. ΑΠΟΦ.ΑΡ. ΑΠΟΦ.ΑΡ. ΑΠΟΦ.    ΑΡ. ΘΕΜ. ΤΙΤΛΟΣ ΘΕΜΑΤΟΣ Π Ε Ρ Ι Λ Η Ψ Η    Θ Ε Μ Α Τ Ο Σ  

  Γενικά πριν την ηµερήσια διάταξη. 

 

Στην αρχή της συνεδρίασης η κα Πρόεδρος: 

- Ενηµερώνει τα Μέλη του ∆ηµοτικού Συµβουλίου για την υποχρέωσή τους 
να υποβάλλουν δήλωση περιουσιακής κατάστασης (σχετ. υπ’ αριθµ. πρωτ. 
50156/9-10-2015 έγγραφο της ∆ιεύθυνσης ∆ιοικητικών). 

- Επιδίδει στον κ. Φαββατά τις διευκρινίσεις (υπ’ αριθµ. πρωτ. 49862/14-10-
2015 έγγραφο) της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών επί των καταγγελιών 
του σχετικά µε το χώρο εκτέλεσης εργασιών στην Τ.Κ. Αµφείας. 

 

Στη συνέχεια από Μέλη του Σώµατος τίθενται τα εξής θέµατα και ερωτήµατα 
και δίνονται οι σχετικές απαντήσεις: 
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ΜΑΚΑΡΗΣ 

- Το τελευταίο διάστηµα έχουν γίνει σηµαντικά συνέδρια στην πόλη µας, από 
το ΤΕΙ Καλαµάτας και από το Τµήµα Φιλολογίας του Πανεπιστηµίου 
Πελοποννήσου, στα οποία, ενώ είχε ζητηθεί µια µικρή οικονοµική 
συνεισφορά, η ∆ηµοτική Αρχή δεν έδωσε ούτε ένα ευρώ. Να δηµιουργηθεί 
µια διαπαραταξιακή επιτροπή η οποία θα εισηγείται θετικά ή αρνητικά για 
οποιοδήποτε φορέα ή σύλλογο που ζητάει οικονοµική στήριξη, έτσι ώστε η 
απόφαση να είναι συνολική και αιτιολογηµένη και να µην σπαταλάται 
δηµόσιο χρήµα σε ανούσιες εκδηλώσεις.   

- Πόσο είναι προετοιµασµένος ο ∆ήµος για το νέο ΕΣΠΑ; Επειδή δεν 
χρηµατοδοτούνται συγκεκριµένα έργα αλλά µόνο στο πλαίσιο µιας 
ολοκληρωµένης χωρικής ανάπτυξης και επειδή η διαχειριστική επάρκεια του 
∆ήµου δεν είναι πλέον απεριόριστη, πρέπει να κάνουµε σωστή ιεράρχηση. 
Προτείνω να ξεκινήσει άµεσα µια ευρεία διαβούλευση για να 
εκµεταλλευτούµε όσο το δυνατόν καλύτερα τη νέα προγραµµατική περίοδο.     

- Εντελώς αδικαιολόγητα αποκλείστηκε η δηµοτική µας παράταξη απ’ την 
Καρναβαλική Επιτροπή. Είναι σηµαντικό σε όλες τις επιτροπές να υπάρχει 
αντιπολίτευση.  

 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

- Εδώ και δύο χρόνια έχουµε αρχίσει τις κουβέντες για το νέο ΕΣΠΑ το οποίο 
δεν το γνωρίζουµε. Έχοµε συνεχή επικοινωνία µε το Υπουργείο Ανάπτυξης 
και µε το συµπατριώτη µας Υπουργό, τον κ. Χαρίτση, ο οποίος είναι µία 
ελπίδα πράγµατι και για την πόλη και για την περιοχή, γιατί και καλόγνωµος 
είναι και γνώστης και µε διάθεση να βοηθήσει. Βρισκόµαστε σε µία συγκυρία 
που δεν µπορούµε να πούµε µε αληθινά στοιχεία ποια θα είναι η κατάσταση 
µε το νέο ΕΣΠΑ. Όταν θα έχουµε όλα τα δεδοµένα, σας διαβεβαιώνω ότι θα 
καλέσουµε εδώ τους πλέον αρµόδιους και σε επίπεδο Υπουργείου και σε 
επίπεδο Περιφέρειας για να κουβεντιάσουµε. Έχουµε µια πολύ ικανή οµάδα, 
η οποία καθηµερινά παρακολουθεί, εκτός από το ΕΣΠΑ, και το τι παίζει σε 
Ευρωπαϊκά Προγράµµατα και πώς αυτά µπορούµε να τα εκµεταλλευθούµε. 

- ∆εν γίνεται τίποτα στην πόλη χωρίς να έχει την οικονοµική στήριξη του 
∆ήµου και την ηθική βοήθεια και συµπαράσταση. ∆εν θα υπήρχε 
Πανεπιστήµιο στην πόλη, εάν ο ∆ήµος Καλαµάτας διαχρονικά δεν έδινε τις 
καλύτερες υποδοµές του. Ανάλογα συµβαίνουν και µε το ΤΕΙ µε το οποίο  
έχουµε προγραµµατικές συµφωνίες για την προώθηση συγκεκριµένων  
πολιτικών, όπως είναι το ζήτηµα του Ταϋγέτου. Προφανώς δεν µπορεί σε 
κάθε εκδήλωση που οργανώνει ένας καθηγητής ή ένα Τµήµα να είναι δίπλα 
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ο ∆ήµος και οικονοµικά. Νοµίζω δεν εκφράζεται κανένα παράπονο ούτε απ’ 
το Πανεπιστήµιο, ούτε απ’ το ΤΕΙ, γιατί η συµπαράσταση είναι διαχρονική.  

 

ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ 

Να συµπληρώσω, ειδικά για το Πανεπιστήµιο, ότι πλέον µε τη νέα 
φορολόγηση αναγκάζεται ο ∆ήµος Καλαµάτας να πληρώνει φόρο για τα 
δωρεάν παραχωρούµενα ακίνητά του και δωρεάν παραχωρούµενα ακίνητα 
είναι και το Πανεπιστήµιο µε µεγάλη αξία. Οπότε καταλαβαίνετε πόσο 
πραγµατικά βοηθάµε το Πανεπιστήµιο.  

 

ΒΕΡΓΟΠΟΥΛΟΣ 

Επιπλέον, να ξέρετε ότι, ο ∆ήµος Καλαµάτας κάθε συνέδριο και κάθε ηµερίδα, 
η οποία πραγµατοποιείται στην πόλη, τα υποστηρίζει και µε έντυπο υλικό που 
έχει ήδη και µοιράζει σε όλους τους φορείς και τους προσκεκληµένους.  

 

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ 

Έχει προκύψει ένα ζήτηµα που αφορά στη µετακίνηση των µαθητών στο 
Ειδικό Σχολείο. Έχει γίνει ο πρώτος διαγωνισµός που ήτανε άκαρπος και αργεί 
τώρα να γίνει και ο δεύτερος. Πρέπει ο ∆ήµος να βρει µια λύση. 

   

∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

Ο ∆ήµος έχει υποχρέωση να ασκεί τις αρµοδιότητες που έχει απ’ το νόµο. Η 
µεταφορά των µαθητών πρωτοβάθµιας – δευτεροβάθµιας εκπαίδευσης και 
των ειδικών σχολείων είναι ζητήµατα της Περιφέρειας, η οποία 
χρηµατοδοτείται γι’ αυτό. Το λεωφορείο το οποίο διαθέτει ο ∆ήµος είναι για 
τις ανάγκες των παιδιών του ΚΕΚΥΚΑµΕΑ.   

  

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ 

- Να πιέσουµε τουλάχιστον την Περιφέρεια µε κάποιο τρόπο, να βρεθεί µια 
λύση πάνω σε αυτό το ζήτηµα.  

- Προχωράνε κάποια ζητήµατα που αφοράν την ιδιωτικοποίηση του 
Βιολογικού και πρέπει να τα εξετάσει και το ∆ηµοτικό Συµβούλιο. Στο 
επόµενο ∆ηµοτικό να ενταχθεί ένα θέµα που να αφορά τη ∆ΕΥΑΚ και το 
Βιολογικό και να συζητήσουµε πάνω σε αυτό.  
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∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

Να το εντάξετε εσείς στην επόµενη ηµερήσια διάταξη ως ο νόµος ορίζει και να 
κάνετε και την εισήγησή σας. ∆εν πρόκειται για καµιά ιδιωτικοποίηση. Έχουµε 
έλλειψη υπαλλήλων και, δυστυχώς, δεν είναι στο χέρι οποιασδήποτε 
∆ηµοτικής Αρχής να κάνει προσλήψεις. Το δίληµµα είναι: Λειτουργεί η ∆ΕΥΑΚ 
ή δεν λειτουργεί. Η ∆ΕΥΑΚ θα λειτουργεί µε συµπαράσταση ιδιωτών, όπως 
γίνεται και µε όλες σχεδόν τις εργολαβίες της ∆ΕΥΑΚ. ∆εν µπορεί να γίνει κάτι 
διαφορετικό απ’ αυτό. Εµείς δεν θεωρούµε ότι υπάρχει ζήτηµα.   

 

ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ 

- Υπάρχουν αντιδράσεις για την αµφιδρόµηση και θα ήθελα να παρατηρήσω 
ότι όλα αυτά τα θέµατα δεν πρέπει να αντιµετωπίζονται µεµονωµένα και 
αποσπασµατικά, αλλά πρέπει να υπάρξει µία ολοκληρωµένη µελέτη.  

- Στο πάρκινγκ και ιδιαίτερα στο νότιο, δεν υπάρχει µία ράµπα για τους 
ανθρώπους εκείνους οι οποίοι έχουν κινητικά προβλήµατα.  

- Το κτίριο Αλιφέρη, που στην ουσία είναι Μακροπούλου – Αλιφέρη, διότι η 
ιδιοκτησία ήταν Μακροπούλου,  µπορεί και πρέπει να το διεκδικήσει ο 
∆ήµος.  

 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

- Για την αµφιδρόµηση  Βασ. Γεωργίου και Ακρίτα, ασχολούµαστε γύρω στα 
δυόµισι χρόνια. Έγινε µελέτη από ειδικό συγκοινωνιολόγο, το κουβέντιασε η 
πόλη, το κουβέντιασαν φορείς, έγινε δηµόσια διαβούλευση. Επειδή αυτό το 
έργο, έχει µελέτη, έχει εγκριθεί από την Πάτρα, έχει εγκριθεί από το 
Υπουργείο Υποδοµών, έχει εγκριθεί κάνα-δυο φορές από την Περιφέρεια, 
µην βάζετε ζητήµατα. Όλα γίνονται σύµφωνα µε το νόµο.   

- Για το κτίριο Αλιφέρη, όποιο κτίριο είναι στο ΤΑΙΠΕ∆ δεν βγαίνει. Είναι εκεί. 
Πρότεινα στην Αθήνα να ανταλλάξουµε το κτίριο αυτό µε ένα ακίνητο που 
έχουµε στην Κηφισιά από Κληροδότηµα, αλλά υπάρχει µία κατάσταση 
αρνητική µέχρι τώρα.   

- Για το πάρκινγκ, επειδή έχει δίκιο σε αυτό, σε παρακαλώ κ. Μαρινάκη, να 
πάτε να δείτε το χώρο και αν δεν υπάρχει να ετοιµάσετε µία ράµπα και να 
τη σηµάνετε και µάλιστα άµεσα και να ενηµερώσετε τον κ. Μπρεδήµα.    
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ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ 

- Θέλουµε να συγχαρούµε τη ∆ηµοτική Αρχή, κυρίως τους διοργανωτές και 
ιδιαίτερα τους εθελοντές, για την τεράστια προσπάθεια που κατέβαλαν για 
την ολοκλήρωση του Φεστιβάλ Χορωδιών στην πόλη της Καλαµάτας. Οι 
εθελοντές έκαναν µια εξαιρετική δουλειά και είναι ένα κεφάλαιο για την 
πόλη και θα πρέπει να τους συγχαρούµε και να δούµε τι θα κάνουµε και πώς 
θα τους αξιοποιήσουµε και σε άλλες δράσεις.  

- Μετά και απ’ την ηµερίδα του Ανοιχτού ∆ήµου για το Τρένο στην 
Πελοπόννησο και την επαναφορά του ζητήµατος στον τοπικό τύπο, στην 
κοινή γνώµη της Μεσσηνίας και στα ΜΜΕ και όχι µόνο, αιτούµεθα όπως 
συµπεριλάβετε το συγκεκριµένο ζήτηµα ανάπτυξης του σιδηροδρόµου στην 
ευρύτερη περιοχή της Μεσσηνίας σε ένα απ’ τα θέµατα του ∆ηµοτικού 
Συµβουλίου. Νοµίζω ότι υπάρχουνε προτάσεις και ίσως σε συνεργασία και 
µε την Περιφέρεια να µπορέσουµε να κάνουµε το τρένο να ξανατρέξει στις 
ράγες µε ότι θετικά οφέλη µπορεί να έχει αυτό, κυρίως για τον τουρισµό 
της περιοχής µας. 

- Παρ’ όλες τις φιλότιµες προσπάθειες της κας Προέδρου, δεν έχουµε δει 
µέχρι σήµερα κάποια πρόοδο όσον αφορά στη σύνταξη και συµπλήρωση 
του Κανονισµού Λειτουργίας του ∆ηµοτικού Συµβουλίου. Μήπως πρέπει να 
γίνει κάποιος άλλος συντονισµός;  

- Επειδή γράφτηκαν κάποια σχόλια στον τύπο και υπαινιγµοί για το πώς 
λειτουργούσε ο ∆ιανοµαρχιακός Φορέας Ανάπτυξης Ταϋγέτου και κάνατε και 
εσείς κάποιες δηλώσεις, εµείς είχαµε ζητήσει έναν απολογισµό της δράσης 
αυτού του ∆ιανοµαρχιακού Φορέα. Θα µας τον φέρετε να ενηµερωθούµε 
για να φύγουν και αυτές οι σκιές;  

- Έχουµε κάποιο νέο για το Τουριστικό του Ταϋγέτου; Σε ποια φάση 
βρίσκεται; 

  

∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

- Καταρχήν, αυτό το οποίο είχατε πει σε προηγούµενο Συµβούλιο για τα 
φάρµακα προς τις περιοχές οι οποίες υφίστανται πολύ µεγάλη πίεση, 
υπάρχει συνεχής αποστολή από το ∆ήµο Καλαµάτας. Έχει φύγει µία 
αποστολή προς το ∆ήµο Χίου, άλλη µία προς το ∆ήµο Λέσβου και 
συνεχίζουµε την προσπάθεια χωρίς τυµπανοκρουσίες.   

- Κε Μάκαρη, πρέπει να ξέρετε, για να µην νοµίζετε ότι δεν ακούµε, ότι θα 
τοποθετηθεί δεύτερος απινιδωτής στο Πνευµατικό Κέντρο. Σε συνεννόηση 
µε το Σύλλογο ∆ιασωστών, θα είναι πάντοτε ανοιχτό το Πνευµατικό Κέντρο, 
κατά τις µεγάλες εκδηλώσεις ή όταν έχουµε συγκεντρώσεις πληθυσµού.    
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- Πολύ µεγάλη εκδήλωση το Φεστιβάλ Χορωδιών, η οποία τιµά σύσσωµο το 
∆ηµοτικό Συµβούλιο. Κάθε δύο χρόνια θα γίνεται αυτή η µεγάλη διεθνής 
εκδήλωση, την οποίαν είµαι βέβαιος θα την συνεχίσει η κάθε ∆ηµοτική Αρχή 
και τέτοιες εκδηλώσεις διεθνούς χαρακτήρα, όπως και το ∆ιεθνές Φεστιβάλ 
Χορού, πρέπει να έχοµε άλλες δύο-τρεις. Εγώ ευχαρίστησα δηµόσια όσους 
συµπαραστάθηκαν και βοήθησαν.  

- Για το σιδηροδροµικό δίκτυο ασχολούµαι από το 2008. Να µπει το µετρικό 
δίκτυο της Πελοποννήσου στο διαγωνισµό ιδιωτικοποίησης, γιατί 
διαφορετικά δεν πρέπει να θέλουµε ένα σιδηρόδροµο που να ζητάµε από 
φορολογούµενους να πληρώσουν τα έξοδα ή µε µισθολόγια τα οποία 
γνωρίσαµε ή ως ένα χώρο ικανοποίησης ρουσφετιών. Η ∆ηµοτική Αρχή 
συµµετέχει σε µία προσπάθεια δηµιουργικής επαναλειτουργίας του τρένου. 
Χρειάζεται µια µελέτη χωρίς να φορτώνουµε στους άλλους τα έξοδα 
λειτουργίας. Αν θέλετε να µπει θέµα στην ηµερήσια διάταξη, ασφαλώς να 
µπει ως θέµα και τα ζητήµατα υποδοµών και πώς µπορεί αυτό να είναι 
βιώσιµο. Και να σας πω και κάτι άλλο. Αγωνιζόµαστε τέσσερα χρόνια και αν 
µπορείτε να συµβάλλετε, να πάρουµε τον κεντρικό σταθµό του ΟΣΕ. ∆εν το 
δίνουν στο ∆ήµο Καλαµάτας και δυστυχώς δεν τον έδωσε η προηγούµενη 
κυβέρνηση, ενώ αντίθετα έδωσαν άλλους σταθµούς.  

- Να τον αλλάξετε τον Κανονισµό Λειτουργίας, αλλά το 90% αυτού 
προβλέπεται απ’ το νόµο. Αυτό δεν αλλάζει. Το 10% που είναι πώς 
συζητάµε εδώ, αυτό να το φτιάξετε.   

- Ο ∆ιανοµαρχιακός Φορέας δεν έγινε από µένα. Εάν υπάρχει µία συµµετοχή 
του ∆ήµου Καλαµάτας η συµµετοχή έγινε πριν από µένα. Ρωτήστε αυτούς 
που ηγήθηκαν, τα ∆.Σ. και αυτούς που είχαν τον πρώτο λόγο.   

- Για το Τουριστικό του Ταϋγέτου είµαστε έτοιµοι σχεδόν για να πάµε σε µία 
επαναδηµοπράτηση. Έχουµε επιχειρηµατίες, έχουµε ενδιαφερόµενους, αλλά 
περιµένουν να γίνει η ανακεφαλαιοποίηση των τραπεζών, να υπάρχει µια 
σταθερότητα της οικονοµίας. Πιστεύω µετά την ανακεφαλαιοποίηση και 
µετά την ισορροπία, να υποβάλλουν τη σχετική προσφορά. Για τον Ταΰγετο 
µας ενδιαφέρει αυτό να λειτουργήσει, να δώσει 5-6 θέσεις εργασίας στην 
περιοχή και να είναι ένας παράγοντας ανάπτυξης.  

 

∆ΗΜΗΤΡΟΥΛΙΑΣ 

- Ποιος έκανε τη µελέτη για την αµφιδρόµηση της Βασ.  Γεωργίου;  

- Ο κ. Μπουτάρης, για τον οποίο είπατε ότι είναι παράδειγµα ∆ηµάρχου, µας 
µίλησε περί πολιτιστικού, πολυπολιτιστικού υποβάθρου της Θεσσαλονίκης 
που είναι κυρίαρχο το οθωµανικό και το εβραϊκό στοιχείο. Πρέπει και εµείς 
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να ακολουθήσουµε το παράδειγµα του κ. Μπουτάρη; Να φέρουµε τους 
Τούρκους εδώ στην Καλαµάτα και να αναδείξουµε το τουρκικό στοιχείο; Το 
ίδιο µας είπε και ο κ. Πέγκας, ο αδερφός της κας Πέγκα, ότι έχει αυξήσει τις 
διπλωµατικές σχέσεις µε το Ισραήλ και την Τουρκία. 

- Τον Απρίλιο σας είχα δείξει µία καταχώρηση στις εφηµερίδες για µία οµάδα 
η οποία έκανε µία παρουσίαση. Το «Φαντάσου την πόλη, η Καλαµάτα 
2015». Τότε µας είχατε πει δεν έχετε καµία σχέση. Εσείς πήγατε σε αυτή τη 
συγκέντρωση και βγάλατε και λόγο κιόλας.  

 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

- Να δώσετε ένα αντίγραφο της συγκοινωνιακής µελέτης, µαζί µε τα ονόµατα 
και τα τηλέφωνα και την αµοιβή η οποία δόθηκε. Είναι από έγκριτο 
επιστήµονα, έχει κάνει πολλές συγκοινωνιακές µελέτες στην πόλη της 
Καλαµάτας και είχαµε µια πάρα πολύ καλή συνεργασία.  

- Ο κ. Μπουτάρης είναι καλός ∆ήµαρχος και είναι καλός ∆ήµαρχος διότι άνοιξε 
τα φτερά της Θεσσαλονίκης, µιας πόλης η οποία είχε ένα παρελθόν 
σπουδαίο και αγωνίζεται να το αναδείξει και αυτό είναι η δύναµη µιας πόλης. 
Είναι πλούτος για τη Θεσσαλονίκη η προσπάθεια του ∆ηµάρχου να καλέσει 
όλον τον κόσµο σε µία πόλη απ’ την οποίαν υπάρχουν µνήµες και ξέρετε ότι 
η µεγαλύτερη δύναµη ενός λαού είναι η παράδοση, η µνήµη. 

- Εδώ και λίγο καιρό ήρθανε στο γραφείο µου η κα Κουζή, ο κ. 
Παπαευσταθίου και κάποια άλλα παλικάρια. Μου έδωσαν ένα βιβλιαράκι για 
το τι έχουν κάνει σε διάφορες πόλεις και µου είπαν αυτό το οποίο 
σκέπτονται να κάνουν στην Καλαµάτα. Το βρήκα πολύ καλό και τους 
δώσαµε και δωρεάν το Πνευµατικό Κέντρο για µία βδοµάδα και την αιγίδα 
του ∆ήµου. Απ’ αυτή την ιστορία κάτι θα βγει. Εµείς για όλα τα µεγάλα 
ζητήµατα θα κάνουµε αρχιτεκτονικούς διαγωνισµούς. Όλα αυτά τα οποία 
είπαν εκεί θα τα καταγράψουµε και θα τεθούν υπόψη της Υπηρεσίας. Εγώ 
τη θεωρώ θετικότατη ενέργεια. 

 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ 

Επειδή, πριν από λίγο κα Πρόεδρε, µου δώσατε µια απάντηση όσον αφορά 
την προηγούµενη καταγγελία σχετικά µε την εργολαβία που γίνεται στο 
Τοπικό ∆ιαµέρισµα της Άµφειας, εγώ ρώτησα συγκεκριµένα πράγµατα και δεν 
πήρα καµία απάντηση. Υπάρχει χώρος ο οποίος έχει πλακοστρωθεί και ο 
οποίος διεκδικείται από δύο δηµότες και µάλιστα και δικαστικώς. Υπάρχει 
ιδιωτικό πάρκινγκ που έχει πλακοστρωθεί µε αυτή την εργολαβία. Σε τελική 
ανάλυση ότι εργασία έχει γίνει είναι κοινόχρηστος χώρος ή ιδιωτικός;  
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ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ 

Νοµίζω ότι η απάντηση η οποία πήρατε είναι σαφέστατη. Πώς έγινε η µελέτη 
και πώς υλοποιείται αυτή τη στιγµή. Το αν, παράδειγµα, υπάρχουν 
αµφισβητήσεις από κάποιους και λένε ότι είναι δικό τους ενώ δεν είναι, αυτό 
είναι ένα άλλο ζήτηµα. Σίγουρα όµως δεν έγινε καµία παρέµβαση σε κανέναν 
ιδιωτικό χώρο.   

 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ 

Το πλαστικό κυριαρχεί στη ζωή µας, κυριαρχεί και στην πόλη µας και σε 
πολλές περιοχές έχουν δηµιουργηθεί µικρές χωµατερές και παντού υπάρχουν 
πλαστικές σακούλες. Η ∆ηµοτική Αρχή προτίθεται να αναλάβει µια 
πρωτοβουλία σε συνεργασία µε τους επαγγελµατίες, µε τους υπεύθυνους των 
πολυκαταστηµάτων, µε τις εκπαιδευτικές δοµές της περιοχής µας, αλλά και µε 
οργανώσεις περιβαντολογικές, όπως η HELMEPA που είχαµε την ευτυχία 
ιδρυτής της να είναι ο αείµνηστος Καπετάν Βασίλης Κωνσταντακόπουλος, να 
προχωρήσουµε σε αντικατάσταση της πλαστικής σακούλας, µε υλικό συµβατό 
µε το περιβάλλον;  

 

ΒΑΣΙΛΟΠΟΥΛΟΣ 

Είναι πάρα πολύ σηµαντικό αυτό που λέτε. Εµείς αυτό θα το εντάξουµε στο 
Τοπικό Σχέδιο ∆ιαχείρισης. Σύντοµα θα είναι η πρόταση έτοιµη, θα το 
φέρουµε προς διαβούλευση και θα είναι και αυτό κάτι που θα το αναφέρουµε 
µέσα.   

 

ΑΛΟΥΠΗΣ 

Με τις όποιες δειγµατολογικές µετρήσεις της Υπηρεσίας, µε αναφορές 
εργαζοµένων, µε καταγεγραµµένη άποψη αιτιολόγησης και κατάρριψης των 
βιβλίων που προσκοµίζει ο ανάδοχος στην Υπηρεσία, προκύπτει πλέον 
ξεκάθαρα ότι στην ευρύτερη περιοχή της Μαραθόλακας δεν θάβονται 
υπολείµµατα, θάβονται απορρίµµατα σε τεράστιες ποσότητες. Η ενέργεια 
αυτή αποτελεί εγκληµατική ενέργεια, τοξικότητος του υδροφόρου ορίζοντα, 
και αποτελεί τεράστια ευθύνη,  όχι εγκληµατικής αµέλειας, αλλά εγκληµατικής 
συνυπευθυνότητας, για τη ∆ηµοτική Αρχή, η οποία έχει αφήσει ανεξέλεγκτο 
τον ανάδοχο να ενεργεί κατά το δοκούν.  
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∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

∆εν έχουµε καµία αντίρρηση να φέρετε το θέµα στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο. 
Γίνεται ένας αγώνας απ’ τη ∆ηµοτική Αρχή, να µην µετατραπούµε σε Τρίπολη 
διαρκείας, όπου θα είχε τιναχθεί στον αέρα κάθε προοπτική και όλα τα βήµατα 
τα οποία συνέβησαν. Έχουµε βάλει το κεφάλι µας στον ντορβά, επειδή δεν 
υπάρχει πολιτική διαχείρισης. Αυτό είναι µία πραγµατικότητα και µία αλήθεια, 
γι’ αυτό ζητούµε και τη βοήθεια και τη συµβολή όλων, ώστε να 
αντιµετωπίσουµε µία δύσκολη κατάσταση. Με την πολιτική η οποία 
διαµορφώνεται, ότι ο κάθε ∆ήµος να έχει την ευθύνη διαχείρισης, δεν έχω 
διαφωνία, υπό την προϋπόθεση της βοήθειας και της συνδροµής να δοθεί 
λύση στο µεγάλο πρόβληµα το οποίο λέγεται διαχείριση υπολείµµατος,  όπου, 
απ’ τη δική µας πλευρά, έχουν γίνει τεράστιες προσπάθειες, µε δεύτερη φορά 
διαλογή, για να πέσει το υπόλειµµα κάτω από το 20%. Έχει γίνει 
παρακράτηση περί τις 400.000 €, από την προηγούµενη εργολαβία, για το 
γεγονός το οποίο συνέβη στη Θουρία. Και τώρα του κάνουµε παρακράτηση 
για οτιδήποτε θεωρεί η Υπηρεσία ότι δεν έχει κάνει σωστά. Και καλά κάνει, 
αλλά να προσπαθήσετε, κ. Αντιδήµαρχε, η παρακράτηση να είναι µέχρι 
σηµείου να µην πνιγεί η προσπάθεια της τοπικής διαχείρισης. Το 2016 θα 
καταβληθεί κάθε προσπάθεια, ώστε τα πράγµατα να είναι καλύτερα και θα 
υπάρξει και η καλύτερη της συνεργασίας για το ζήτηµα αυτό και µε την 
κυβέρνηση και µε την Περιφέρεια και µε οποιονδήποτε άλλον εµπλέκεται.  

 

ΒΑΣΙΛΟΠΟΥΛΟΣ 

Θέλω να ζητήσω από τον κ. Αλούπη, επειδή αυτά που είπε είναι πάρα πολύ 
σοβαρά, να τα καταθέσει βέβαια και εγγράφως αύριο στην Επιτροπή,  να µας 
εξηγήσει για τα σκουπίδια τα σύµµεικτα που λέει ότι θάβονται και επίσης 
πρέπει να µας πει ποιοι εργαζόµενοι έχουν κάνει την καταγγελία. Αναφέρεται 
στην Πρωτοχρονιά, που είχε πέσει το πολύ το χιόνι, µιλά για 200 τόνους 
σκουπίδια, όταν έχουν ανέβει για διαχείριση πάνω αυτή τη στιγµή στη 
Μαραθόλακα 56.000 τόνοι σκουπίδια. Η Επιτροπή έχει ρόλο να εποπτεύει την 
όλη διαδικασία και σύµφωνα µε τις εισηγήσεις της Υπηρεσίας να παρακρατά 
χρήµατα, προκειµένου να διασφαλίσει τα συµφέροντα των συνδηµοτών µας. 
Αυτούς τους τελευταίους µήνες, από τότε που τους δώσαµε εντολή να µην 
ξαναµεταφέρουν υπόλειµµα και να παραµείνει πάνω, όποτε διαπιστώνουµε ότι 
η δουλειά δεν γίνεται σωστά, τους κάνουµε παρακράτηση χρηµάτων.   

 

ΑΛΟΥΠΗΣ 

Στην Επιτροπή να µετέχουµε όλοι, να υπάρχουν όλοι οι µετέχοντες, για να 
έχουµε πλήρη ανάληψη ευθυνών.   
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Ακολούθως το Σώµα αποδέχθηκε να συζητηθούν τα παρακάτω εκτός 
ηµερήσιας διάταξης θέµατα, καθώς επίσης να προταθεί της σειράς του, έναντι 
των υπολοίπων θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης, το υπ’ αριθµ. 16 θέµα 
αυτής και να συζητηθεί πρώτο. 
 

ΘΕΜΑΤΑ ΕΚΤΟΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ∆ΙΑΤΑΞΗΣ 

443  Επιχορήγηση Σχολικών Επιτροπών ∆ήµου Καλαµάτας για 
κάλυψη λειτουργικών δαπανών Σχολικών Μονάδων (Γ΄ 
∆όση 2015).  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η επιχορήγηση µε το συνολικό ποσό των 162.795,16 
€, το οποίο κατανέµεται ανά Σχολική Επιτροπή ως εξής: 

1. Σχολική Επιτροπή Μονάδων Πρωτοβάθµιας Εκπαίδευσης 91.996,00 €, 

2. Σχολική Επιτροπή Μονάδων ∆ευτεροβάθµιας Εκπαίδευσης 70.799,16 €, 

σύµφωνα µε την υπ’ αριθµ. 14/2015 απόφαση της ∆ηµοτικής Επιτροπής 
Παιδείας. 

444  Έγκριση 1ου ανακεφαλαιωτικού πίνακα εργασιών και 1ου 
ΠΚΤΜΝΕ του έργου «Μετατροπή του υφισταµένου 
κτηρίου ¨Αρχοντικό ∆αγρέ¨ σε εκθετήριο που σχετίζεται 
µε τη λαογραφική- αγροτική – πολιτιστική κληρονοµιά». 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνονται ο 1ος ΑΠΕ και το 1ο ΠΚΤΜΝΕ, σύµφωνα µε την 
εισήγηση του Τµήµατος Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της 
∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

445  ∆ιαδικασία είσπραξης εισφοράς σε χρήµα, στην περιοχή 
Αρτέµιδος ∆υτικής Συνοικίας, ∆ήµου Καλαµάτας. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η άσκηση δυνατότητας από τους ιδιοκτήτες να 
καταβάλουν τις εισφορές σε χρήµα εντός προθεσµίας εννέα ετών, κατά τις 
διατάξεις του άρθρ. 9 του Ν. 1337/83 όπως τροποποιήθηκε µε το άρθρ. 2 του 
Ν. 4315/2014, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Τοπογραφικών - 
Πολεοδοµικών Εφαρµογών & Χωροταξίας της ∆ιεύθυνσης  Πολεοδοµίας.  

446  Έγκριση παράτασης προθεσµίας εκτέλεσης εργασιών του 
έργου «Ενίσχυση φωτισµού πάρκων (ανατολικού 
κέντρου, δυτικού κέντρου, πάρκο ΟΣΕ) Υποέργο 1: 
Πάρκο ΟΣΕ – Αντωνοπούλου – Μητροπέτροβα – Φαρών 
– Άγιος Ιωάννης Ιστορικό Κέντρο)». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύµβουλοι της πλειοψηφίας και των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ 
ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι 
της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η 
παράταση προθεσµίας µέχρι 7/12/2015, σύµφωνα µε την εισήγηση του 
Τµήµατος Ηλεκτροµηχανολογικών Έργων & Εγκαταστάσεων της ∆ιεύθυνσης 
Τεχνικών Υπηρεσιών. 

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ∆ΙΑΤΑΞΗΣ 
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447 16. Οστεοφυλάκιο διακριθέντων πολιτών στο κεντρικό 
Κοιµητήριο Καλαµάτας.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύµβουλοι της πλειοψηφίας και των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ 
ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η Πρόεδρος του Συµβουλίου της 
∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ, ΚΑΤΑ οι σύµβουλοι των δηµοτικών 
παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ 
ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ και ΛΕΥΚΟ ο κ. ∆ΗΜΗΤΡΟΥΛΙΑΣ) εγκρίνονται: 

1.  η οργάνωση οστεοφυλακίου, στο οποίο να φυλάσσονται τα οστά πολιτών 
που προσέφεραν υπηρεσίες στο κοινωνικό σύνολο και διακρίθηκαν για την 
προσφορά τους, κατόπιν συγκατάθεσης των οικείων τους και καταβολής 
των αντίστοιχων τελών που καταβάλλονται για τις οστεοθυρίδες, 

2. η τοποθέτηση, στο ως άνω οστεοφυλάκιο, των οστών των αειµνήστων 
Λυκούργου Σκιά, Μιχάλη Τούµπουρου, Γεωργίου Τσαγκάρη και Γεωργίου 
Κυριακού, 

σύµφωνα µε την εισήγηση του Εντεταλµένου ∆ηµοτικού Συµβούλου κ. 
Παύλου Μπουζιάνη, όπως συµπληρώθηκε από τον κ. ∆ήµαρχο.   

Α.  ΠΟΛΕΟ∆ΟΜΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

448 1.  Εφαρµογή  Ν.4269/2014 (ΦΕΚ 142Α/28-6-2014) για την 
έκδοση Π.∆. για την Πολεοδοµική Μελέτη περιοχής 
«Κηπούπολης» ∆ήµου Καλαµάτας.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύµβουλοι της πλειοψηφίας και των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η Πρόεδρος του 
Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι 
της δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται 
να έχουν εφαρµογή, για την ολοκλήρωση της έγκρισης της πολεοδοµικής 
µελέτης της «Κηπούπολης», οι προϊσχύουσες διατάξεις του Ν. 4269/2014, 
όπως εισηγήθηκε η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής µε την υπ’ αριθ. 70/2015 
απόφασή της, σύµφωνα µε την πρόταση του Τµήµατος Τοπογραφικών - 
Πολεοδοµικών Εφαρµογών & Χωροταξίας της ∆ιεύθυνσης  Πολεοδοµίας. 

449 2.  Καθορισµός ορίων Οικισµού Μενινά  ∆.Ε. Καλαµάτας  Ν. 
Μεσσηνίας σύµφωνα µε το Π.∆./24-4-1985 (ΦΕΚ 
181∆/3-5-1985).  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ όλοι οι παρόντες σύµβουλοι, καθώς και η 
Πρόεδρος του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ, εκτός του 
κ. ΜΠΑΚΑ ο οποίος δηλώνει ΛΕΥΚΟ) εγκρίνονται α) η κατηγοριοποίηση του 
οικισµού και η περιγραφή των ορίων, β) οι όροι δόµησης, γ) το πλάτος 
δρόµων και η γραµµή δόµησης, δ) οι κατηγορίες και το περιεχόµενο χρήσεων 
γης και ε) τα µέτρα προστασίας µνηµείων, όπως εισηγήθηκε η Επιτροπή 
Ποιότητας Ζωής µε την υπ’ αριθ. 71/2015 απόφασή της, σύµφωνα µε την 
πρόταση του Τµήµατος Τοπογραφικών - Πολεοδοµικών Εφαρµογών & 
Χωροταξίας της ∆ιεύθυνσης  Πολεοδοµίας. 
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450 3.  Αναγνώριση ως  µοναδικής της οδού που συνδέει τους 
οικισµούς Μικρής Μαντίνειας και της παλαιάς Μικρής 
Μαντίνειας ∆ήµου Καλαµάτας.  

ΟΜΟΦΩΝΑ αναγνωρίζεται ως κύρια και µοναδική η οδός που συνδέει τους 
οικισµούς Μ. Μαντίνειας και της παλαιάς Μ. Μαντίνειας, όπως εισηγήθηκε η 
Επιτροπή Ποιότητας Ζωής µε την υπ’ αριθ. 73/2015 απόφασή της, σύµφωνα 
µε την πρόταση του Τµήµατος Τοπογραφικών - Πολεοδοµικών Εφαρµογών & 
Χωροταξίας της ∆ιεύθυνσης  Πολεοδοµίας. 

Β. ΤΕΧΝΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ  

451 4.  Έγκριση 1ου ανακεφαλαιωτικού πίνακα εργασιών του 
έργου «∆ηµοτικό Πάρκο Σιδηροδρόµων (κεντρικός 
διάδροµος κλπ)».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύµβουλοι της πλειοψηφίας, καθώς και η 
Πρόεδρος του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ, ΚΑΤΑ οι 
σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ 
ΠΟΛΙΤΕΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων 
¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται ο 1ος ΑΠΕ, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος 
Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών 
Υπηρεσιών.  

452 5.  Έγκριση 1ου ανακεφαλαιωτικού πίνακα εργασιών και 
παράτασης προθεσµίας εκτέλεσης εργασιών του έργου 
«Ασφαλτοστρώσεις κρασπεδώσεις διαφόρων δρόµων 
∆ήµου Καλαµάτας».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύµβουλοι της πλειοψηφίας, καθώς και η 
Πρόεδρος του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ, ΚΑΤΑ οι 
σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ 
ΠΟΛΙΤΕΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων 
¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνονται ο 1ος ΑΠΕ και η παράταση προθεσµίας µέχρι 
15/11/2015, σύµφωνα µε τις εισηγήσεις του Τµήµατος Εκτέλεσης Έργων, 
Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

453 6.  Έγκριση παράτασης προθεσµίας εκτέλεσης εργασιών του 
έργου «Συµπλήρωση επίστρωσης µε κυβόλιθους στη 
Θουρία».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ  ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨  & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ  ∆ΡΑΣΗ  ΓΙΑ ΤΟ 
∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και ο Πρόεδρος του Συµβουλίου της Τοπικής 
Κοινότητας ΘΟΥΡΙΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων 
¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ  ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται η παράταση της προθεσµίας µέχρι 30/11/2015, 
σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Μελετών της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών 
Υπηρεσιών. 
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454 7.  Έγκριση παράτασης προθεσµίας εκτέλεσης εργασιών του 
έργου «Αναβάθµιση ιπποδροµίου Πλατέος».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και ο Πρόεδρος του Συµβουλίου της  Τοπικής 
Κοινότητας ΠΛΑΤΕΟΣ  και  ΛΕΥΚΟ οι  σύµβουλοι των δηµοτικών  παρατάξεων 
¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ  ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται η παράταση της προθεσµίας µέχρι 30/12/2015, 
σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Μελετών της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών 
Υπηρεσιών. 

455 8.  Έγκριση παράτασης προθεσµίας εκτέλεσης εργασιών του 
έργου «Συντήρηση – ασφαλτόστρωση δρόµων 
Καλαµάτας (τµήµατα οδών Βασ. Γεωργίου, Ακρίτα, 
Αρτέµιδος)» του ∆ήµου Καλαµάτας.   

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η Πρόεδρος του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής 
Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι των δηµοτικών  
παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ 
ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται η παράταση της προθεσµίας µέχρι 
31/12/2015, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Μελετών της 
∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

Γ. ΚΥΚΛΟΦΟΡΙΑΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

456 9.  Συµπλήρωση της υπ΄ αριθµ. 468/2013 απόφασης του 
∆ηµοτικού Συµβουλίου Καλαµάτας (αφορά την 
αµφιδρόµηση της οδού Βασ. Γεωργίου κλπ) και επιβολή 
ελεγχόµενης στάθµευσης σε τµήµατα της οδού Βασ. 
Γεωργίου από Αριστοµένους έως Φαρών. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύµβουλοι της πλειοψηφίας, καθώς και η 
Πρόεδρος του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ, ΚΑΤΑ οι 
σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ 
ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ 
∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών 
παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ 
ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνονται ρυθµίσεις κυκλοφορίας και στάθµευσης 
στις οδούς Βασ. Γεωργίου,  Βασ. Όλγας, Αριστοδήµου & Ασκληπιού και η 
επέκταση της ελεγχόµενης στάθµευσης επί της οδού Βασ. Γεωργίου (από 
Αριστοµένους έως Φαρών), όπως εισηγήθηκε η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής µε 
την υπ’ αριθ. 73/2015 απόφασή της, σύµφωνα µε την πρόταση του Τµήµατος 
Συγκοινωνιών, Κυκλοφορίας & Σήµανσης της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών 
Υπηρεσιών. 

∆. ΘΕΜΑΤΑ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΣΜΟΥ & ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ   
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457 10.  Συµµετοχή του ∆ήµου Καλαµάτας στη διεθνή τουριστική 
έκθεση “Philoxenia”, στη Θεσσαλονίκη από 12 µέχρι 15 
Νοεµβρίου 2015. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνονται, η συµµετοχή του ∆ήµου Καλαµάτας στην έκθεση 
και η εκπροσώπησή του από τις κ.κ. Ντίντα Παναγιώτα και Καλογεροπούλου 
Άννα, Πρόεδρο και Μέλος της Επιτροπής Τουριστικής Προβολής & Ανάπτυξης 
του ∆ήµου, αντίστοιχα, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τοµέα Τουρισµού της 
∆ιεύθυνσης Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεµάτων. 

458 11.  ∆ιάθεση πιστώσεων δηµοτικού προϋπολογισµού, οικον. 
έτους 2015, για την κάλυψη εξόδων ενηµέρωσης και 
προβολής δραστηριοτήτων του ∆ήµου Καλαµάτας.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι της 
δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ και ΚΑΤΑ οι 
σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται η διάθεση πιστώσεων 
ύψους 3.099,50 €, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος  
Προγραµµατισµού & Ευρωπαϊκών Θεµάτων της ∆ιεύθυνσης 
Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεµάτων. 

459 12.  Μεταβίβαση επαγγελµατικής άδειας πωλητή λαϊκής 
αγοράς.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η µεταβίβαση της άδειας από τον Πρόδροµο ∆ηµήτριο 
στο γιο του Πρόδροµο Παρασκευά, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος 
Ρύθµισης Εµπορικών ∆ραστηριοτήτων της ∆ιεύθυνσης Προγραµµατισµού, 
Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεµάτων. 

Ε. ∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

460 13.  Τροποποίηση της υπ’ αριθµ. 393/2014 απόφασης του 
∆ηµοτικού Συµβουλίου Καλαµάτας ως προς τον αριθµό 
των µελών του ∆ιοικητικού Συµβουλίου του ∆ηµοτικού 
Λιµενικού Ταµείου Καλαµάτας.   

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨,  
¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ 
& ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ οι σύµβουλοι 
της δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται 
η τροποποίηση του αριθµού των µελών του ∆.Σ. από 9 σε 7, σύµφωνα µε την 
εισήγηση του Εντεταλµένου ∆ηµοτικού Συµβούλου κ. Αθανασίου Ηλιόπουλου.  

461 14.  Πρακτική άσκηση καταρτιζοµένων ∆ηµοσίου Ι.Ε.Κ. 
Καλαµάτας.   

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η πρακτική άσκηση διαφόρων ειδικοτήτων, σύµφωνα 
µε την εισήγηση του Εντεταλµένου ∆ηµοτικού Συµβούλου κ. Αθανασίου 
Ηλιόπουλου.   

462 15.  Συµπλήρωση του άρθρου 5 της υπ΄ αριθµ. 543/2010  
Απόφασης του ∆ηµοτικού Συµβουλίου Καλαµάτας 
¨Γενική κανονιστική απόφαση για τη χρήση 
κοινοχρήστων χώρων¨. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η συµπλήρωση του εν λόγω άρθρου,  όπως 
εισηγήθηκε η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής µε την υπ’ αριθ. 74/2015 απόφασή 
της, σύµφωνα µε την πρόταση του Τµήµατος Αδειών & Ελέγχων της 
∆ιεύθυνσης ∆ηµοτικής Αστυνοµίας. 
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463 17.  Μετακινήσεις ∆ηµάρχου, Αντιδηµάρχων και ∆ηµοτικών 
Συµβούλων.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνονται οι µετακινήσεις: 

- του κ. ∆ηµάρχου, α) στις 23/10/2015 στην Αθήνα (ΑΝΑΠΛΗΡ. ΥΠ. 
ΠΕΡΙΒΑΛ. & ΕΝΕΡΓΕΙΑΣ και Γ. Γ. ∆ΗΜ. ΠΕΡΙΟΥΣΙΑΣ) και β) στις 
30/10/2015 στην Αθήνα (ΥΠ. ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ & ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΥ). 

- του Αντιδηµάρχου κ. Καραγιάννη Ανδρέα στις 21/10/2015 στην Τρίπολη 
(συνάντηση για επικείµενο κλείσιµο του Ε.Π. ∆ΕΠΙΝ 2007-2013). 

ΣΤ. ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

464 18.  Μείωση της ετήσιας εισφοράς του ∆ήµου Καλαµάτας στο 
Σύνδεσµο Ύδρευσης ∆ήµων Καλαµάτας – Μεσσήνης & 
Κοινοτήτων Περιοχής Καλαµάτας.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨,  
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ∆ΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται η µείωση της εισφοράς 
από 2,05 € σε 0,60 € ανά υδρευόµενο κάτοικο, όπως προτάθηκε από το 
∆ιοικητικό Συµβούλιο του Συνδέσµου µε την υπ’ αριθµ. 28/2015 απόφασή 
του.   

465 19.  Επικαιροποίηση της υπ’ αριθµ. 23/2012 απόφασης του 
∆ηµοτικού Συµβουλίου Καλαµάτας σχετικής µε τον 
καθορισµό των τελών καθαριότητας και φωτισµού. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύµβουλοι της πλειοψηφίας και ΚΑΤΑ οι 
παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – 
ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ 
ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) 
καθορίζονται τα τέλη στο ύψος που είχαν διαµορφωθεί και καθορισθεί µε την 
υπ’ αριθµ. 23/2012 απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, όπως εισηγήθηκε η 
Οικονοµική Επιτροπή µε την υπ’ αριθµ. 382/2015 απόφασή της, σύµφωνα µε 
την µε την πρόταση του Τµήµατος ∆ηµοτικών Προσόδων της ∆ιεύθυνσης 
Οικονοµικών. 

466 20.  Τροποποίηση τεχνικού προγράµµατος και 
προϋπολογισµού, οικον. έτους 2015, ∆ήµου Καλαµάτας. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύµβουλοι της πλειοψηφίας, καθώς και η 
Πρόεδρος του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΚΑΤΑ 
οι παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – 
ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ 
ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) 
εγκρίνεται η τροποποίηση: 

1.  του Τεχνικού Προγράµµατος, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος 
Προγραµµατισµού & Ευρωπαϊκών Θεµάτων της ∆ιεύθυνσης 
Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεµάτων   και 
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2. του Προϋπολογισµού ∆ήµου Καλαµάτας, οικον. έτους 2015, όπως 
εισηγήθηκε η Οικονοµική Επιτροπή µε την υπ’ αριθµ. 392/2015 απόφασή 
της, σύµφωνα µε την πρόταση του Τµήµατος Λογιστηρίου της ∆ιεύθυνσης 
Οικονοµικών. 

467 21.  Επιστροφή ποσών σε δηµότες.  ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η επιστροφή, σύµφωνα µε την εισήγηση του 
Τµήµατος Ταµειακής Υπηρεσίας της ∆ιεύθυνσης Οικονοµικών.   

- 22.  Οικονοµική ενίσχυση φορέων και εκδηλώσεων.  ΑΝΑΒΑΛΛΕΤΑΙ 

Ζ. ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

468 23.  Συγκρότηση επιτροπής για τη φιλοτέχνηση ηρώου, υπέρ 
Μεσσηνίων πεσόντων στους Εθνικούς Αγώνες. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνονται η φιλοτέχνηση και τοποθέτηση ηρώου σε περίοπτο 
σηµείο της πόλης και η συγκρότηση επιτροπής από διακεκριµένους 
Μεσσήνιους, υπό την εποπτεία της οποίας θα υλοποιηθούν τα ανωτέρω, 
σύµφωνα µε την εισήγηση του Γραφείου ∆ηµάρχου & Αιρετών.   

Η. ΘΕΜΑΤΑ ΝΟΜΙΚΩΝ ΠΡΟΣΩΠΩΝ 

469 24.  Έγκριση της υπ΄ αριθµ. 39/2015 απόφασης του 
∆ιοικητικού Συµβουλίου του Αθλητικού Οργανισµού του 
∆ήµου Καλαµάτας, η οποία αφορά στην τροποποίηση 
του προϋπολογισµού, οικον. έτους 2015, του νοµικού 
προσώπου. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η υπ’ αριθµ. 39/2015 απόφαση του ∆ιοικητικού 
Συµβουλίου του νοµικού προσώπου. 

Καλαµάτα  3 Νοεµβρίου 2015  
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